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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.   

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3. Val av protokolljusterare 

Carina Björklund utsågs att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll. 

 

§4. Föregående protokoll 

Vi går igenom protokollet från 5 oktober.  

När det gäller frågan om avslutsorsaker inom försörjningsstöd visar 

senaste statistiken från augusti att tio personer från Östermalm 

avslutades från försörjningsstöd, varav 6 personer till arbete, en 

person till studier, en till annan försörjning och två personer var 

aktuella utifrån engångsansökan.  

 

Angående frågan om andelen timmar gällande insats 

ledsagarservice har sjunkit på Östermalm beviljas inte färre timmar. 

Dock kan personen ändra sig och vill inte ha ledsagning trots beslut. 

Att verkställa beslutet kan ibland också vara svårt eftersom 

personkemin mellan ledsagaren och brukaren emellanåt inte 

stämmer överens eller att insatsen inte var som man förväntat sig 

och man då väljer att inte använda sig av insatsen.  

 

§5. Besök av presidiet, stadsdelsnämndens ordförande Maria 

Antonsson (MP) och stadsdelsdirektör Christina Klang 

Fråga: Hur ser presidiet på rådets roll i planeringen och beredning 

av ärenden som går upp till nämnden och hur arbetar politiken 

vidare med inkomna synpunkter och förslag?  

Maria berättar att eftersom funktionshinderrådet främst har kontakt 

med förvaltningen så får politiken in deras, samt övriga råds, 

synpunkter och förslag i remissvar och input som förvaltningen 

delger politiken. Därutöver försöker politiken också att följa upp att 

förvaltningen lyssnar på rådet och tillvaratar deras synpunkter och 

förslag, detta sker främst genom att presidiet sammanträder och 

träffar förvaltningen som representeras av stadsdelsdirektören. Om 

ytterligare information behövs frågar presidiet tjänstemän såsom 

avdelningschef.  

Vad ser ni i presidiet för utvecklingsområden när det gäller 

samverkan med nämndens råd? Vad kan rådet bidra med?  

Maria lyfter att inkomna synpunkter i remissvar är bra men att det 

är väldigt värdefullt att politiken träffar funktionhindersrådet även i 
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andra sammanhang såsom trygghets- och tillgänglighetsvandringar. 

Att råden är med i förvaltningens verksamhetsplanering är också ett 

bra sätt att rådet involveras och görs delaktiga i beredningsarbetet. 

Maria informeras om att alla tre råden, funktionshinder-, 

pensionärs- och ungdomsrådet för ett par veckor sedan för första 

gången träffades och gemensamt fick en dragning av budgeten och 

vilka prioriteringar för 2018 som förvaltningen ser. Ett 

utvecklingsområde är att hitta fungerande former för att 

funktionshinderrådet återkommande träffar hela nämnden och 

presidiet, något som står i kommunfullmäktiges anvisningar för 

rådet. Funktionshinderrådet har önskemål om att träffa presidiet i 

början av året. En möjlig idé är att alla tre råden träffar nämnden 

samtidigt men att det kan vara för kort om tid om detta ska ske 

innan ordinarie nämndsammanträde.  

 

§6. Övriga frågor  

Funktionshindersrådet ställer sig positiv till förvaltningens förslag 

om att inrätta ett  näringslivsråd i stadsdelen. Det är dock lite oklart 

vad syftet med näringslivsrådet är. Maria berättar att ett syfte är att 

snabbare kunna identifiera problem som uppstår i stadsdelen och 

lösa dessa, exempelvis tillgängligheten i den nya terminalen eller att 

flera liknande affärer öppnar i samma område. Samverkan mellan 

boende, näringslivet, förvaltning och politiken kan förhindra att 

sådana problem uppstår. Elisabeth lyfter att det kan vara ett bra sätt  

att underlätta för ungdomar med funktionsnedsättning att komma i 

praktik eller jobb genom samverkan. Christina berättar att 

Stockholms Invest har ett särskilt uppdrag i att stötta 

förvaltningarna med att inrätta näringslivsråd. Näringslivsrådet 

startar under 2018 om nämnden fattar beslut om detta på 

nämndsammanträdet 23 november.  

 

På samma nämnd kommer även ärendet om förslag om återtagande 

av parkmiljöskötsel i egen regi att tas upp. Maria berättar att det blir 

för dyrt att återta allt i egen regi, exempelvis maskinpark är 

kostsamt, men ett förslag är att inrätta en servicegrupp i stadsdelen 

som kan hantera viss skötsel. Häri finns också en möjlighet att 

personer med olika typer av funktionsnedsättning skulle kunna 

komma i fråga.  

 

Elisabeth lyfter att det vore bra att invånarna är motiverade att 

plocka skräp. Det finns ett medborgarförslag som ska upp på 

kommande nämndsammanträde där förslaget är att förvaltningen 

ska införskaffa ett antal plocktänger som kan användas att plocka 

skräp med. 

 



 

 

 

 Protokoll 

Dnr [Diarienummer] 

Sida 4 (4) 
 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

Angående sammanträdestider för funktionshindersrådets 2018 så 

återkommer förvaltningen med förslag på datum efter det att 

nämnden 23 november fattat beslut om sina sammanträdestider.  

 

Nuvarande sekreterare i rådet, Anne, lämnar sin tjänst i 

förvaltningen sista november. Ny efterträdare blir Christina 

Pettersson som börjar 1 december.   

 

Vi tittar på utkastet till rådets till aktiviteter för 2018: Anita framför 

att det är bra om förvaltningen redan nu kan förbereda platser, både 

praktikplatser och feriejobb, för ungdomar med olika typer av 

funktionsnedsättning.  

 

7. Nästa möte  

Torsdag 7 december.  

  

 


